



The Committee on Eastern European Economic Relations (OA)
in cooperation with the Federal Ministry for
Economic Cooperation and Development
ANNOUNCES THE

INTERNSHIP PROGRAMME OF GERMAN BUSINESS FOR THE WESTERN BALKANS 2011

The objective of the programme is to provide internships for qualified candidates in German enterprises for a period of 3 to 6 months in Germany. The programme is supported by the German Federal Government. The internships in Germany will begin in June 2011.

APPLICATION CRITERIA:

EDUCATIONAL PROFILE:

Studies related to economics/finance, engineering/technics or informatics.

AGE:

The applicants should not be over 30 years old.

LEVEL OF EDUCATION:

Students in higher semesters and graduates with some professional experience.

LANGUAGES:

Very good knowledge of German and/or very good knowledge of English.

For more information contact
Ms. Alina Gumpert:
gumpert@stipendienprogramm.org

The internships will be provided by some of the most renowned German companies in various sectors. Detailed information and the online application form can be found on our website:

www.stipendienprogramm.org

DEADLINE: 14.11.2010. Please apply online!



Der Ost-Ausschuss der Deutschen Wirtschaft
in Zusammenarbeit mit dem Bundesministerium für
wirtschaftliche Zusammenarbeit und Entwicklung
informiert über das

STIPENDIENPROGRAMM DER DEUTSCHEN WIRTSCHAFT FÜR DEN WESTBALKAN 2011

Ziel des Programms ist die Vermittlung von Praktikumsplätzen für hochqualifizierte Kandidaten in deutschen Unternehmen für eine Dauer von 3 bis 6 Monaten in Deutschland. Das Programm wird von der deutschen Bundesregierung unterstützt. Die Aufenthalte in Deutschland beginnen im Juni 2011.

BEDINGUNGEN FÜR EINE BEWERBUNG:

AUSBILDUNG:

Studium mit Bezug zu Wirtschaft/Finanzen, Ingenieurwesen/Technik oder Informatik.

ALTER:

Die Bewerber sollten nicht älter als 30 Jahre sein.

AUSBILDUNGSGRAD:

Studierende der höheren Semester und Graduierte mit ersten Berufserfahrungen.

SPRACHKENNTNISSE:

Sehr gute Deutschkenntnisse und/oder sehr gute Englischkenntnisse.

Die Praktika finden in führenden deutschen Unternehmen in verschiedenen Branchen statt. Detaillierte Informationen und die Möglichkeit zur Onlinebewerbung finden Sie im Internet unter

www.stipendienprogramm.org

DEADLINE: 14.11.2010. Bitte bewerben Sie sich online!